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H I V A T A L I  H Í R E K

POLGÁRMESTERI TÁJÉKOZTATÓ    

Elérkezett az év vége. Ez az időszak még a vírus-
helyzet előtt az adventről, évzáró eseményekről
szólt, de ez idén sem egészen így van. Jelenleg
tart hazánkban is a koronavírus járvány negye-
dik hulláma, ezért több rendezvényt le kellett 
mondani vagy a korábbiaktól eltérő módon 
lehetett megrendezni. 
A tavalyinál egyelőre jobb a helyzet, így a sza-
badtérre tervezett eseményeket megrendeztük. 
Megtartottuk a Márton napot, a Falukarácsonyt,
sőt újdonságként klasszikus karácsonyi vásárral 
bővült az aznapi esemény, valamint szintén elő-

ször a faluban körutat tett a Mikulás – a gyermekek nagy örömére. A beltéri 
rendezvények közül némelyek megrendezésre kerültek, de több sajnos elmaradt,
így az Alma együttes koncertje is egy későbbi időpontban kerül megrendezésre. 

November 29-én tartotta legutóbbi ülését képviselő-testületünk, melynek során 
döntött:
 - Az önkormányzat Szervezeti és Működési Szabályzatáról szóló 11/2014.   
  (XI. 21.) önkormányzati rendeletének felülvizsgálatáról, módosításáról
 - A helyi adókról szóló 13/2018. (XI. 23.) önkormányzati rendelet módosításáról
 - Folyószámlahitel meghosszabbításáról
 - A perbáli 49 hrsz-ú ingatlan megvásárlásáról
 - Szociális alapellátások biztosításáról
 - A települési hulladékelszállításról 2022. évben
 - A 2022. évi belső ellenőrzési terv elfogadásáról
 - 2074 Perbál, Fő u. 24., 678 hrsz. alatti étterem és kerthelyiség pályázatának  
  ismételt kiírásáról, valamint a 2074 Perbál, Búcsú tér 743/6 hrsz. alatti   
  üzlet-, raktár helyiség pályázatának ismételt kiírásáról 
 - Téli hóeltakarítási munkálatokra vonatkozó pályázat meghirdetéséről
 - Idősek és nagycsaládosok karácsonyi ajándékozásáról
 - A két ülés között történtekről szóló polgármesteri beszámoló elfogadásáról
Néhány döntésről bővebben:
 - A helyi adókról: A tavalyi évhez hasonlóan testületünk az idei évben sem   
  döntött adóemelésről. A tervek szerint a 2022-es költségvetés ezek nélkül is  
  stabil és megalapozott lesz. 
 - A perbáli 49 hrsz-ú ingatlan megvásárlásáról: Önkormányzatunk az intéz-  
  ményi terület közvetlen közelében vásárolt egy ingatlant, amely alkalmas   
  lehet további intézményi bővítésre. 
 - Idősek és nagycsaládosok karácsonyi ajándékozásáról: Az önkormányzat és a 
  német nemzetiségi önkormányzat döntött arról, hogy idén is megjándékoz- 
  za a nagycsaládosokat és a 70 év felettieket, sőt, az előző évekhez képest ma-
  gasabb összegű vásárlási utalvánnyal. Az ajándékot mindenkihez eljuttatják  
  a képviselők, illetve az önkormányzat dolgozói még Karácsony előtt. Akit   
  nem találnak otthon, az a Hivatalban veheti át az ajándékát, még szintén az  
  ünnepek előtt.

TóTh Béla 
Körzeti megbízott

Telefon: 70 492 0734

a rendőrség 
mindig hívhaTó 

BejelenTési száma: 112
Perbál Község Önkormányzata

bérbe adja a tulajdonában lévő, piac téri,
új kiszolgálóépület bal oldali szárnyát.

A bérbeadás elsődleges célja az új létesítményhez
igazodó, színvonalas vendéglátó 

és/vagy élelmiszer üzlet működtetése.
Érdeklődni a 30/ 205-6799 számon lehet.

Futó pályázatok, projektek

A  felújított Zrínyi utca

Ütemesen halad az iskola építése

A Zrínyi utca műszaki átadása, majd a forgalom szá-
mára való átadása is megtörtént. 

A plébániabővítés is látványos fázisába lépett, már áll-
nak a bővítmény falai.

Már állnak a Plébánia-bővítés falai

A PERBÁLI 
POLGÁRMESTERI 

HIVATAL
pályázatot hirdet 
teljes munkaidős

közterület-felügyelői állásra.
Részletek a perbal.hu, 

valamint 
a kozigallas.hu 

internetes oldalakon,
illetve a 30 205 6799 

telefonszámon.

F E L H Í V Á S

Perbál Község Önkormányzata bérbe adja 
a tulajdonában lévő, Perbál, Fő u. 26. alatti üzlethelyiséget. 

(Walter vendéglő)
A bérbeadás elsődleges célja: 

színvonalas vendéglátóipari egység működtetése.
A helyiségek bérlésén túl, lehetőség van az ingatlan egyéb 

részeinek (kert, pince, tetőtér) hasznosítására is.
É r d e k l ő d n i :  3 0 /  2 0 5 - 6 7 9 9

Békés,  boldog Karácsonyt 
és s ikerekben gazdag Új Évet k ívánunk 

Mindenkinek!
Perbál Község Önkormányzata

Az iskolabővítés folyamatosan halad. Az épületet „be-
zárták”, így a tél folyamán a belső munkálatok is foly-
hatnak.
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k a r á c s o n y i  v á s á r
December 11-én reggel 8 órától Délutánig karácsonyi vásárral várták a érdeklődőket 
a PePitán az Éltető Értékeinkért egyesület szervezésében. sajt, méz, húsárú, bor, vala-
mint kézzel készített ajándéktárgyak között válogathattak azok, 
akik ezen a szombati naPon a Piac térre látogattak.

F a l u k a r á c s o n y
iDén december 11-én rendeztük – egy év kényszerPihenő után – Falukarácsonyunkat. ezúttal az ősszel 
átadott PePita aDott otthont a renDezvénynek. kora délután az iskola és óvoda jótékonysági vására, 
valamint helyi és környékbeli kézművesek Portékái várták az érdeklőDőket. az ünnePi Programot az 

óvoda középső csoPortosainak lucázása nyitotta meg.
ezután a lux mithras tűzzsonglőr csaPat különleges 
bemutatóját láthatták a jelenlévők. majd ezt köve-
tően felgyulladtak a Fények a Falu karácsonyfáján.
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- Az idei évünket is jelentősen meghatározta a koro-
navírus járvány, de azért kedvezőbben alakult, mint 
a tavalyi. Már ha csak a rendezvények szempontjából 
nézzük… 
   - Valóban, az idei nyár és az ősz is ebből a szempontból 
szabadabban alakult. Megtartottuk a község legjelentősebb 
rendezvényét, a Perbáli Búcsút – amelyen már-már feled-
hettük ezt a fránya járványt – a szintén nagysikerű Pálinka- 
és süteménymustrát, a Falukarácsonyt és még sok kisebb 
rendezvényt. Ez azonban nem jelent maradéktalan örömöt, 
hiszen két évvel ezelőtt még ez is szürreálisnak tűnt volna, s 
egy évvel ezelőtt is inkább azt reméltük, hogy mostanra már 
visszaáll a régi rend, - e helyett itt a negyedik hullám!
   - Mennyiben befolyásolta az önkormányzat, illetve a 
Hivatal munkáját az idei járvány?
   -  Az önkormányzat képviselő-testülete az idei év nagyobb 
részében, júniustól újból működhetett, ülésezhetett. A hi-
vatal működési, ügyfélfogadási rendje is nagyjából ekkortól 
állt helyre, bár azóta az tapasztalható, hogy valamelyest
csökkent a személyes ügyfélforgalom, s helyette az elek-
tronikus, vagy telefonos ügyintézést részesítik előnyben az 
állampolgárok. Ez máshol is tapasztalható tendencia a közi-
gazgatásban.
    - 2021-ben is tovább folytatódtak a különböző fejlesz-
tések a településen. Mi valósult meg idén?
    - Igen, ahogyan a tavalyi évről is, úgy az ideiről is elmond-
hatom, hogy a fejlesztéseink, beruházásaink nem álltak 
meg. Köszönhető ez annak, hogy a Kormány nem állt le a 
pályázatok kiírásával, sőt egyre többet jelentet meg; illetve, 
hogy önkormányzatunk továbbra is rendületlenül pályázik, 
igen eredményesen. Néha már a sikeres pályázatokhoz a 
kellő önerő megteremtése a legnagyobb feladat, de alapel-
vünk: pályázati támogatást nem hagyunk kihasználatlanul! 
Az idén készült el a piac és rendezvénytér, a tornaterem 
felújítása, a Zrínyi utca és a lakótelepnél lévő játszótér is 
teljesen megújult. 
    - Milyen egyéb tervei vannak a jövőre nézve az önkor-
mányzatnak?
   - A településen most is zajlik két jelentős építkezés; az ál-
talános iskolánk új épületének beruházása, valamint a 
Plébánia új szárnnyal való bővítése. Több elnyert pályá-
zatunk is van, így a ravatalozó felújítása, a szolgálati lakás 
kialakítása és a Zrínyi utcai híd rekonstrukciója a 2022-
es év feladata lesz. Mindezek mellett természetesen több új 
pályázat beadásán dolgozunk.
    - A képviselő-testület éppen a legutóbbi ülésén döntött 
arról, hogy jövőre sem tervez helyi adóemelést. Milyen 
lesz Perbál jövő évi költségvetése?
   - Ahogyan tavaly, úgy az idén sem emeltünk adót, sőt 
a gépjárműadóból már az idei évtől nem részesülnek az 
önkormányzatok. A lakosság adóterhelése a környező, ha-

sonló adottságú településekéhez képest igen mértékletesnek 
mondható. Mindazonáltal a költségvetésünk az utóbbi évek-
ben kiegyensúlyozott volt, s lesz a jövőben is.

   - Hogyan értékeli Perbál elmúlt tizenkét hónapját?
  - Küzdelmes, de eredményes év volt. Az önkormányzat 
ingatlanvagyona rég nem látott mértékben bővült; nem 
csak az új beruházásoknak, hanem az ingatlanvásárlások-
nak köszönhetően is. Míg az elmúlt években általában 
értékesítette önkormányzatunk a gazdaságosan már nem 
fenntartható ingatlanait, addig az idén több jelentős 
vásárlást tettünk azért, hogy azok a későbbiekben újabb fej-
lesztések helyszínéül szolgáljanak.
   - Mit kíván a perbáliaknak a jövő évre?
   - Jó egészséget, boldogságot a családjukban, sok sikert a 
vállalkozásaikban, hasonló gyarapodást a magánéletekben, 
mint amelyekről fentebb beszámolhattam a közösséget il-
letően!

“Küzdelmes, de eredményes év volt  ”...
Polgármesteri évzáró interjú

Perbáli született
2 0 2 1.  A u g u s z t u s
•  Zaklina Sojic és Kertész Viktor  gyermeke, Karla Zaklina

2 0 2 1.  N o v e m b e r
•  Kovács Gyöngyvér és Farkas Lehel gyermeke, Gyöngyvér
 •  Bornai Bettina és Szántó Ádám gyermeke, Szófia

M Á R T O N  N A P
„Liba mondja gá-gá, 

elmegyünk világgá…”
A mezőgazdasági munkák befejezését, az 
adventi időszak kezdetét jelentő néphagyo-
mány a Márton nap, amelyet minden évben az 
ehhez kapcsolódó szokásokkal elevenítünk fel 
az óvodában. Márton legendáját elmesélték 
az óvónénik, illetve kaptunk finom libalevest 
ebédre. Idén minden csoportban készültek 
lámpások, ebben az évben a környezettuda-
tosság jegyében újrahasznosítással. Minden 
kisgyereknek lehetősége volt szüleivel, nagy-
szüleivel részt venni a felvonuláson. 
Az iskolával közös programunk a Márton nap-
hoz kapcsolódóan most kibővült egy jótékony-
sági vásárral, melyet a Szülői közösség 
szervezett, erre az óvodások is sok portékával 
készültek. Köszönjük a Szülői Szervezet 
tagjainak a szervezést és az aktív részvételt a 
rendezvény lebonyolításában! 

Máthé Enikő óvodapedagógus
 

Márton nap / Martinstag Perbálon
Az idei tanévben Márton napi projekthetet ter-
veztünk a gyerekeknek. Több tanóra és szak-
kör is a Márton napi szokásokhoz kötődött. 
Meghirdettük lámpás szépségversenyünket; 
a helyezetteket és résztvevőket Perbál Község 
Német Nemzetiségi Önkormányzata apró 
ajándékkal jutalmazta.
   Az alsó tagozatos osztályok a rajz és tech-
nika órákon elkészítették egyedi osztálylám-
pásaikat, melyekkel felvonultunk a község 
utcáin. A vonulást az énekkar magyar és 
német nyelvű dalokkal vezette Sáfárné Földi 
Mária felkészítésében és kíséretében és a

 végállomáson, az idén átadott PePiTa 
piactéren is énekeltek a megjelenteknek. 
Az iskola és az óvoda szülői szervezete 
pogácsával és meleg teával kínálta a népes 
tömeget. A két intézmény standjain – melye-
ket a Szurmay család bocsátott rendelkezésre 
– különféle Márton napi portékák vásárlására 
volt lehetőségünk az iskola és az óvoda 
jótékonysági vására keretében. Köszönjük a 
szülők felajánlásait a vásárra!
   Köszönjük a Német Nemzetiségi Önkormány-
zat anyagi támogatását, mindkét intézmény 
szülői szervezetének a szervezést, a vásár le-
bonyolítását, hagyományteremtő munkájukat!
Köszönjük az óvodai-iskolai konyha dolgozó-
inak a finom pogácsát és a meleg teát, az is-
kolai énekkarnak és vezetőjének a szép mű-
sort! Köszönet a község önkormányzatának, 
hogy rendelkezésünkre bocsátotta a piacteret! 
Köszönet a polgárőröknek, körzeti megbízott-
nak a menet biztonságának biztosításáért, és 
a Bálvány Kft-nek, hogy a standokat rendel-
kezésünkre bocsátotta!

Bakai Anikó

 
A hagyományos Márton napi felvonulást az új piactéren, a PePiTán zártuk, ahol egy kis 
vásárt is tartottunk az iskola és az óvoda SzMK javára. Természetesen nem maradt el a 
finom pogácsa és a tea sem, melyet ezúton is köszönünk az iskolai konyha dolgozóinak! 
Az iskolának befolyt összegből támogatni tudtunk egy régi álmot, egy óriás szőnyeget 
a tornaterembe, amit a rendezvényeken tudunk használni, hogy ne sérüljön a parket-
ta. Voltak fennakadások, utolsó pillanatban megoldandó problémák, akadályok, de 
szerencsére sikerült megoldani külső segítséggel, melyet külön köszönünk! Köszön-
jük a lehetőséget Bors Andrea intézményvezetőnek, illetve a segítséget a Kis-Forrás 
Német Nemzetiségi Általános Iskola és a Mézeskalács Óvoda dolgozóinak! Ezen kívül 
köszönet illet mindenkit, aki részt vett akár a szervezésben, akár a lebonyolításban és 
aki adományával hozzájárult a sikeresen zárult eseményhez!

Molnárné Szántó Andrea, iskolai SZMK tag

M á r t o n  n a p i  j ó t é ko n y s á g i  v á s á r  a z  i s ko l a  é s  a z  ó v o d a  j a v á r a
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Adventi várakozás az óvodában
Az év egyik legszebb időszaka a karácsonyi készülődés, 
díszítés és sütögetés. Minden évben arra törekszünk, hogy 
az óvoda légköre ilyenkor megteljen ünnepi hangulattal, 
szeretettel és mézeskalács illattal, melyeket együtt készítünk 
a gyerekekkel.
   Az első gyertya meggyújtásával nyitottunk meg az adven-
ti időszakot, melyet gyönyörűen feldíszített nekünk Csu-
lakné Királycsik Sarolta (Saci néni), az új Margaréta csopor-
tos óvónéni. Ilyenkor az egész óvoda díszbe borul, amit 
nagyon szeretnek a gyerekek is. Ebben a csodálatos légkör-
ben készülnek a karácsonyi vásárra a portékák, a karácsonyi 
üdvözlőlapok, a sok-sok mikulásos és karácsonyi apróság. 
Közben minden nap kibontunk egy tasakocskát az adventi 
naptárból, mellyel idén az Ónodi család örvendeztette meg 
a csoportunkat. Köszönet érte! 
Ebben az ünnepi hangulatban a hagyományainkról sem 

feledkezünk meg: a Margaréta csoport teljes gőzzel készül 
a Falukarácsonyon való szereplésükre, melyen a Luca napi 
szokásokat elevenítik fel. A Katica csoportosok pedig Bet-
lehemezni fognak, melyet az óvodásoknak adnak elő. 
Idén az óvoda is csatlakozott a Patakok Egyesület által szer-
vezett „Adventi Ablakok” kezdeményezéshez, így hozzájárulhat 
az óvoda is Perbál adventi hangulatának megteremtéséhez.

Rutkai Aliz

ADVENT

Az idei évben ismét a járványügyi helyzethez alkal-
mazkodva nyitottuk meg adventi várakozásunkat, együtt-
létünket. Az idei évben osztálykeretben gyújtjuk meg 
gyertyáinkat. Éneklünk, zenét hallgatunk, verset, adventi 
történeteket olvasunk fel, sokat beszélgetünk, elcsendese-
dünk. Várakozunk… Együtt… Több osztály nyitogatja a 
szülők által beküldött kis adventi meglepetéseket. 

Az egyházi élet szokásai 
és hagyományai Perbálon

Johann Zink nyomán (Perbál/Perwall - Geschichte 
und Erinnerungen an unsere Heimatgemeinde in Ungarn)

Az adventi időszak fő jellemvonása volt a mértékletesség és az 
előkészület Krisztus születésére. Ilyenkor nem tartottak esküvőt 

és táncos rendezvényeket. Minden reggel 6 órakor mise volt, 
előtte gyónási lehetőség a hívők számára.

A Barbara-napon (december 4-én ) vágott ágak karácsonyra tele 
lettek virággal.  A karácsonyfa többnyire egy borókaág volt, amit 
szaloncukorral, bearanyozott dióval, almával díszítettek. A mai 
karácsonyi ajándékozás nem volt szokásos. A szenteste böjtöltek 

és csak az éjféli mise után fogyasztottak húst.
Szenteste minden házba jött a tehén-és disznópásztor. 

A karjukban egy vesszőköteget hoztak és a lakóknak szerencsét 
és áldást kívántak karácsonyra és egészséget az új esztendőre. 
Aztán kérték, hogy húzzanak egy vesszőt a kötegből és versikét 

mondjanak mellé. (…) 
Aprószentek napján (december 28-án) a gyerekek feldíszített 

vesszőkkel a rokonokhoz mentek. A meglátogatottakat 
háromszor hátba veregették és mondták nekik: 

„Friss és egészséges maradj egész évben!”
Ajándékként pénzt adtak. 

A karácsonyi ünnep négy napig tartott. (…) 
Szilveszter este év végi hálaadó misét tartottak. 

A mise alatt többek között a születések, az esküvők 
és a halálesetek számát is ismertették. 

Az újév a gyerekek jókívánságaival kezdődött a rokonoknál 
és a keresztszülőknél. Minden korosztálynak megvolt 

a maga versikéje.
A fiatalabbak például ezt mondták:

Kis király vagyok,
nekem keveset ne adjatok.
Sokáig állni ne hagyjatok,

eggyel tovább kell mennem most. 
A nagyobbak ezt:

Boldog újesztendőt kívánok,
Jobbat, mint a régi volt.

Hosszú életet, egészséges életet,
Békességet, egyetértést és örök üdvösséget…

                
Ich wünsch Euch ein glückliches Neues Jahr 

besser wie das Alte war. 
Langes Leben, gesundes Leben, 

Friede und Einigkeit und die ewige Glückseligkeit…!

Áldott, békés karácsonyi ünnepeket és boldog Új Évet kíván 
Perbál Község Német Nemzetiségi Önkormányzatának 

képviselő-testülete!

A Szülo
,,
i Szervezet 

adventi 
meglepetése 
az iskolának
Advent első vasárnapja 

utáni hétfőn reggel kedves 
meglepetés várta a gyerekeket 
és a dolgozókat az iskola tera-
szán. Köszönjük a Szülői Szer-
vezet tagjainak, hogy meghitté 
teszik az adventi várakozást! 

Köszönjük az Engler családnak, 
akik ezt a különleges, egyedi 

karácsonyfát készítették! 
Az iskola tanulói és dolgozói

Készítjük portékáinkat az adventi vásárra. Jó együtt lenni, 
ahogy Pilinszky János is leírta: 
„Advent a várakozás megszentelése. Rokona annak a 
gyönyörű gondolatnak, hogy meg kell tanulnunk vágya-
kozni az után, ami a miénk.” 
Ezt tesszük kis osztályközösségeinkben. 

Bakai Anikó

Advent az i skolában

Adventi ablakok 
A decemberi felhívásunkhoz - Díszítsük fel, világítsuk ki házunk ablakát, 
vagy valamely üzletünk kirakatát az Adventi időszakban egy kiválasztott 
számmal 1-24 között - már eddig nagyon sokan csatlakoztak. Köszönjük! 
  A felkérésünkre szinte azonnal jöttek a válaszok. Nagy öröm, hogy 
mindannyian várjuk ezt az időszakot, s aktívan hozzá szeretnénk ten-
ni, hogy minél meghittebb legyen ez az ünnep. Már több mint harminc 
ház készül ünnepi díszbe öltözni az idén. Az utcáról jól látható, kreatív, 
fénylő ablakok sétára hívogatnak.  Az idén szinte minden utcából van 
jelentkező, így szép nagy sétákat tehetünk, ha minden ablakot meg sze-
retnénk csodálni. Reméljük, minél többen indulunk neki esténként, hogy 
felfedezzük az újabbnál 
újabb alkotásokat.
Az ablakok listája megtalál-
ható a facebook.com/Per  
bali.Hirmondo oldalon. 
Sétára fel!

Molnár Mariann 
Patakok Életmód Egyesület

Mikulás az óvodában...

... és az iskolában

...és a faluban is járt Önkormányzatunk jóvoltából

December 7-én este a Szironta együttes adott 
adventi harangkoncertet a Közösségi Házban.

Fotó: Jilg-Keresztúri Anna

ADVENT



11

2021. december |   P e r b á l i  H í r m o n d ó M O Z A I K

10

M O Z A I K P e r b á l i  H í r m o n d ó |  2021. december

Támogatások az óvodának
A Német Nemzetiségi Önkormányzat idén is, - a korábbi évekhez ha-
sonlóan - 120ezer Forinttal támogatta intézményünket. Az összeget idén 
eszközbeszerzésre és a pedagógusok továbbképzésére fordítottuk. Sike-
rült a csoportoknak játékeszközöket, jelmezt és könyveket beszerezni, 
ezeket a gyerekek örömmel használják az óvodai mindennapokban. 
Örömünkre válnak és segítséget nyújtanak még a nevelő-oktató munkát 
segítő kreatív eszközök is.
  Ezúton szeretnénk köszönetünket kifejezni a Szülői Közösségnek is, 
mert rendszeresen támogatják óvodánkat, felajánlásokkal, önkéntes 
munkával, rendezvények szervezésével. Ennek eredményeként a 
gyerekek gazdagodhatnak játékokkal, kreatív eszközökkel, színes 
élményekkel. A szülői közösség minden tagjának szeretnénk meg-
köszönni áldozatos munkáját, mellyel hozzájárulnak az ünnepi hangu-
lat megteremtéséhez, az ajándékozás örömének átéléséhez a kicsik 
számára. Jó látni, hogy a szülők érzik, támogatásuk a gyerekek számára 
milyen sok értéket tud biztosítani.
  Hálásan köszönjük a Szülői Közösség és a Német Nemzetiségi Önkor-
mányzat önzetlen felajánlását, mellyel ebben az évben is bearanyozták 
az ünnepi időszakunkat!

Az óvoda dolgozói és a gyerekek 

ÓVODAI HÍREK

Járványügyi intézkedések az óvodában
Az elmúlt időszak romló járványügyi helyzete, és az ezzel

 kapcsolatos kormányzati rendelkezések kapcsán a következő 
intézkedések kerültek bevezetésre az óvodában.

1. 2021. december 1-től visszavonásig a Mézeskalács Óvoda 
és Konyha területére csak érvényes védettségi igazolással 

rendelkező szülők léphetnek be. 
Kérjük az igazolást minden alkalommal bemutatni!

2. Gyermekenként egy fő felnőtt kísérőt tudunk fogadni. 
3.  Az orrot és szájat eltakaró maszk és a kézfertőtlenítő 

használata kötelező az Intézményben!
4. Védettségi igazolás nélkül az óvoda területére az óvoda 

Főbejárat előterének ajtajáig léphetnek be. Az érkező 
gyermekeket az ajtónál az óvoda alkalmazottja veszi át 

és kíséri a csoportszobához.
Tisztelettel kérjük Önöktől a közös együttműködést, segítsék 

munkánkat a rendelkezés betartásával. 
Közös érdekünk egészségünk védelme!

Homonnai Ildikó
óvodavezető

ISKOLAI  HÍREK

   - Szveti néniként ismernek a gyere-
kek és a szülők. Mióta élsz Perbálon? 
Mesélj, kérlek a családodról!
 - 2003-ban ismerkedtem meg a férjem-
mel, aki perbáli születésű, környék-
beli sváb családból származik. Akkor 
még a zsámbéki Apor Vilmos Kato-
likus Tanítóképző Főiskola hallgatója 
voltam. A főiskolai tanulmányaimat 
már Vácon, a szülővárosomban fejez-
tem be. Két fiunk van, Jakab és Gyurka.
Gyermekeink Perbálra jártak általános 
iskolába. Szoros kapcsolat alakult ki a 
közösségükben, a baráti körük is hely-
ben alakult ki. Most a Rákóczi Gimná-
ziumban középiskolások. Férjemmel na-
gyon szeretünk Perbálon élni. Rend-
szeresen részt veszünk a közösség ren-
dezvényein, ünnepein. Szeretjük ezt a 
falut, a közösségét, családias hangu-
latát, a szép környezetét.
   - Milyen indíttatásból választottad 
a pedagógus pályát?
    - Pályaválasztásomban meghatározó-
ak voltak családi kötelékeim. Édesapám
és a testvérei pedagógusként dolgoz-
tak, ismert tanárok voltak Vácon. 
Szoros családi köteléket tartottunk 
fent, sokszor találkoztunk, beszélget-
tünk. Meghitt környezetben hallhat-
tam a napi élményeikről, az iskolai 
közösségük napi történéseiről. A nagy-
mamám anyanyelvi szinten beszélt 
németül és franciául, sok magánórát 
adott, és én mindig nagy érdeklődés-
sel figyeltem őt. Általános iskola felső 
tagozatán, gyakran az általuk szerve-
zett szabadidős tevékenységekben is 
részt vettem, és már akkor eldöntöt-
tem, hogy tanító, tanár szeretnék len-
ni. Nagy hatással volt rám a zeneiskolai 
zongoratanárnőm is, aki mindig azt 
mondta: ”Nóra, belőled biztos, hogy ta-
nárnéni lesz”! 
  - Milyen egyéb pedagógiai felada-
tokat, megbízatásokat látsz el az 
iskolában?
  - Jelenleg az alsós munkaközösség 
vezetője vagyok. A munkaközösség-
vezetői munkámba beletartozik a prog-
ramok szervezésének segítése, egyez-
tetések,  a  projekthetek koordinálása, a
feladatok elosztása.
  Az előző tanév végéig az öko munka-
közösséget vezettem. Feladatom volt 
az ökoiskolai programok tervezése, 
pályázatokon való részvétel, országos
mozgósításokhoz való csatlakozás. 

Projekthetek feladatait koordináltam, 
mint például a Fenntarthatóság hete, 
Pont velem hét, a Világ Legnagyobb 
Tanórája, Hulladékgyűjtési hét, „Te 
Szedd” program. Megemlékeztünk a
környezettel, fenntarthatósággal, egész-
séges életmóddal kapcsolatos világna-
pokról, úgy mint állatok világnapja, 
víz világnapja, föld napja. 
  A 2016-os tanévtől én vezetem az 
iskola svábtánc szakkörét. A német 
nemzetiségi hagyományok őrzését, 
azok átadását nagyon fontosnak tar-
tom. Ez a tevékenység sokrétűséget 
követel, a tánc mellett sok játékkal, é-
nekkel fűszerezem a szakköri foglal-
kozásokat. 
Az iskola tankönyvfelelőseként a tan-
könyvek megrendelését szervezem. Az 
alapítvány kuratóriumának tagjaként 
és az Intézményi Tanács tagjaként is 
segítem az iskolát. 
Jelenleg minden alsós osztályban 
tanítok. Matematikát, éneket, környe-
zetismeretet, táncot, drámát, rajzot és 
technikát, illetve a 3. osztályban látom 
el a napközis tanítói feladatokat. Fon-
tosnak tartom a játékos tanulást. Fo-
lyamatosan képzem magam, szívesen 
veszek részt továbbképzéseken. 
  - Hogy érzed magad iskolánkban? 
Miért szeretsz itt tanítani?
  - 2010. szeptember 1-jén kezdtem el 
tanítani itt Perbálon, az iskolánkban. 
Elsős napközis tanítóként, egy tapasz-
talt kolléga mellé kerültem, akitől 
rengeteget tanultam a közösségfej-
lesztésről, tapasztalatokat szerezhet-
tem az osztályfőnöki feladatokról. A 
tantestület tagjai szeretettel fogadtak, 
hamar sikerült jó kapcsolatot kialakí-
tanom a munkatársakkal, tanulókkal 

Interjú Rintek Nóra Szvetlána tanítónővel

Találkozó a „Tehetséges Kis-forrás diákokkal”
Erdei István és felesége, Palotai Csilla meghívták azt 
a tizenegy tanulót egy beszélgetésre és ebédre, akik a 
támogatásuk által, az alapítványi pályázaton elnyert 
„Tehetséges Kis-forrás Diák” címben és tehetségük kibon-
takoztatásához szükséges tárgyjutalomban részesültek. A 
találkozón a gyerekek beszámoltak élményeikről, ered-
ményeikről, melyeket a pályázat óta elértek. Megmutatták 
rajzaikat, meséltek az örömeikről. 
Köszönjük Istvánnak és Csillának a kellemes hangulatú 
találkozót, és hogy figyelemmel kísérik tehetséges tanuló-
ink fejlődését!

Bors Andrea intézményvezető

és a szülőkkel. Szívesen vettem részt az 
iskola programjain, a német partner-
kapcsolati találkozókon, az iskola és a 
helyi közösség közös rendezvényein. 
Úgy érzem, hogy nagyon jó a tantes-
tületi összetartás, segítjük egymást. 
Szeretem ezt a támogató családias lég-
kört. Pedagógusként támogatjuk, se-
gítjük egymást a pedagógiai munkában 
és segítjük, támogatjuk a gyerekeket a 
tanulásban. Személyesen ismerem az 
összes tanulót. 
  - Milyen élményekre, eseményekre 
emlékszel vissza legszívesebben?
  - Rengeteg élmény ért az elmúlt ti-
zenegy év alatt. Számomra mégis a 
legnagyobb élményt, kihívást, megbe-
csülést és örömöt az jelentette, amikor 
tanító néniként osztályfőnök voltam. 
Azt gondolom, hogy az alsós osztály-
főnöki feladatkörben a tanító a gye-
rekekre úgy gondol, mintha a saját gyer-
mekei lennének, mintha az osztály egy 
nagy család lenne. Az egyik legszebb él-
ményem a 4. osztályos kirándulásunk 
volt, amikor a szülővárosomat, Vácot
mutathattam meg a gyerekeknek.
Nagyon szeretem az iskolai nyári tá-
borokat is, szívesen emlékszem vissza a 
Németországban tett látogatásunkra is 
a svábtáncosokkal. Vidáman, sok szép 
pillanattal teltek az Öko- és a svábtánc 
szakköri foglalkozások is, a projekthe-
tek, iskolai események, rendezvények.
  - A következő tanévben elsős osz-
tálytanító leszel. A nagycsoportos 
óvodások és szüleik hamarosan meg-
ismerkedhetnek veled személyesen is. 
  - Sajnos a járványhelyzet miatt a 
személyes jelenlétű iskolába hívogató 
programokat el kellett halasztanunk. 
Készítettem egy bemutatkozó videó 
üzenetet a kicsiknek és szüleiknek, 
folytatásként majd az iskoláról is 
küldünk kisfilmet. Remélem, hogy 
amint a járványhelyzet lehetővé teszi, 
meg tudjuk tartani ezeket a programo-
kat. Fogok tartani két nyílt órát a szü-
lőknek, egy matematika órát a 2. osz-
tályban, illetve egy környezetismeret 
órát a 3. osztályban. Tervezünk egy 
Játszóházat is, és az ovisoknak egy 
közös órát a 3. osztályosokkal. Terveim 
között szerepel, hogy az óvodában 
meglátogatom a gyerekeket egy-egy 
foglalkozáson, hogy már most jobban 
megismerhessem őket.  Nagyon várom
a személyes találkozást a leendő elsősök-
kel és a szülőkkel. 

Bors Andrea intézményvezető

ZöldForgó Környezetvédelmi Élménynap
Iskolánk 4-8. osztályos tanulói ZöldForgó Környezetvédelmi Élménynap el-
nevezésű programon vehettek részt, ami egy egyedülálló kezdeményezés, 
és amely korunk legnagyobb kihívásaira - mint például a klímaváltozás, 
energiapazarlás, túlfogyasztás, élővizek szennyezése - igyekszik válaszol-
ni és megoldásokat kínálni a gyerekek nyelvén, játékos módon.
   A Környezetvédelmi Szolgáltatók és Gyártók Szövetsége és az Innovációs 
és Technológiai Minisztérium között megkötött támogatási szerződés 
keretében térítésmentesen került megrendezésre iskolánkban, a tornate-
remben a ZöldForgó Környezetvédelmi Élménynap a 4-8. osztály tanulói 
számára november 12-én.
  Köszönjük a Környezetvédelmi Szolgáltatók és Gyártók Szövetségének, 
az Innovációs és Technológiai Minisztériumnak és Perbál Község Önkor-
mányzatának, hogy az élménynap megvalósulhatott iskolánkban! 

Osztroluczkiné Tóth Zita
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„ Pe r b á l é r t”  t á m o g a t á s
Nagy örömünkre a Kis-forrás Német Nemzetiségi Általános 
Iskola Erdei Istvántól és feleségétől újabb támogatási felaján-
lást kapott, ami alapján az iskola pályázatot hirdetett az 
iskola tanulói, tanulócsoportjai részére. A pályázat célja Per-
bál településhez, a perbáli közösséghez való kötődés 
erősítése volt. 
  Négy nagyon színvonalas, kidolgozott és ötletes pályázat 
érkezett be, melyek közül kettő bizonyult megvalósítható-
nak a közeljövőben: a 2. osztályosok gyógy- és fűszernövény
kertje, valamint az öko-szakkör vállalása, miszerint a gyere-
kek mérik a település élővizeinek tisztaságát, megtisztítják 
a patakok környékét és népszerűsítik a lakosság körében a 
víz fontosságát. Az ehhez szükséges eszközöket a csopor-
tok megkapták, illetve jutalomként tavasszal a 2. osztály a 
Füvészkertbe, az öko-szakkör pedig a Fényes Tanösvény-
hez látogat majd el. Ehhez anyagilag az Önkormányzat is 
hozzájárult: a burgwaldi Peter Schlichterle úr adományát 
Varga László polgármester úr az iskolának ajánlotta fel.
A másik két pályázat megvalósítása jelenleg még technikai 
akadályokba ütközik, amit Varga László polgármester úr 
ismertetett a gyerekekkel, megdicsérve őket, hogy milyen 
tudatosan gondolkodnak. Az 5. osztályosok Perbál neveze-
tességeinek bemutatására egy tanösvényt terveztek, a 6. osz-
tályosok a Perbálra bevezető három út mellé három nyelvű 
üdvözlő táblák állítására pályáztak. Ezeket az ötleteket Per-

bál Község Önkormányzata felhasználja a Településrendezési 
Tervvel összhangban, és reményeink szerint hamarosan ezek 
az ötletek is megvalósulhatnak.
   A díjátadóra 2021. december 7-én, kedden került sor az 
iskola tornatermében. Bors Andrea igazgatónő nyitotta meg 
az ünnepséget, majd Erdei István mondta el gondolatait és 
adta át a díjakat, végül pedig Varga László polgármester úr  
dicsérő szavaival zárult a program.
   Köszönjük Erdei Istvánnak és Erdeiné Palotai Csillának 
az önzetlen támogatást, valamint Varga László polgármes-
ter úrnak a német adomány felajánlását és az erkölcsi 
támogatást.

Kincsesné Kuthy Etelka

A Patakok Életmód Egyesület ismét felkérést 
kapott a „Zsámbékfutás” szervezőitől az egyik 
frissítő állomás feladatainak ellátására. 

November 20-án került sor erre az eseményre. 
Szinte már rutinosan készítettük elő a „terepet” 
a versenyzők fogadására a Kossuth u. 68-as 
számú ház előtt. Előkerültek a padok, a fárad-
tabbak néhány percnyi pihenésére, az asztalok, 
ahol a forró teát, üdítőt, vizet, némi „rágcsát”, 

banánt kínáltunk a 26 km-es céltávolság 
megtételére elszánt embereknek.  Az állomás 
érintését bélyegzőnkkel igazoltuk.  A futók nem 

sokat időztek az állomásunkon - ami 
éppen fele volt a teljesítendő távnak 
-, mivel vállalásukban az idő is fon-
tos szerepet játszott. Ennek ellenére 
mégis sikerült rövid beszélgetésbe 
elegyedni velük. Kiderült, nemcsak 
a közeli, hanem távolabbi falvakból, 
városokból is érkeztek erre a túrára. 
Külön öröm volt számunkra, hogy 
perbáli lakosokat is üdvözölhettünk 
a 238 főnyi résztvevő között. Varga 
Csilla egyesületi tagunk és kis csapa-
ta révén - akik végig gyalogolták a 
távot - nemcsak segítő lebonyolítói, 
hanem aktív részesei is lehettünk a 
„Zsámbékfutás” rendezvénynek. 
Sajnos a szervező csapat több tag-

ját betegség miatt nélkülözni kellett (hét fő), 
reméljük, hogy közreműködésünkkel meg-
könnyítettük az aktív tagok munkáját. Hálásan 
köszönjük a helyi Kis-Forrás Német Nemzetisé-
gi Általános Iskolában működő konyha 
élelmezés vezetőjének és dolgozójának gyors 

Advent első vasárnapján újra megszólalt a tűzkárban megsérült orgona. 
Az 1,8 millió Forintból felújított sípok nyár végén kerültek restaurátori 
kezek alá. A közel három hónapos munka során nemcsak a tűzkárban 
keletkezett sérülések, hanem a korábban megjelenő hibák is javításra 
kerültek, így az orgona úgy szól, mint új korában. 
  Az ősz folyamán a tabernákulum építése is látványos szakaszhoz érkezett. 
Bár a tabernákulum még nincsen készen, de Kerle Károlyné Elli néni 
jóvoltából a II. világháború után Perbálra betelepített felvidéki hívek 
adományaként adta át Harkai Gábor plébános atyának az új cibóriumokat 
(áldoztató kehely). Az eredeti szentségi tárgyak a régi főoltárral együtt 
semmisültek meg, azóta nem volt a templomnak megfelelő cibóriuma. 

Hálásan köszönjük az egész egyházközség nevében 
a nagyvonalú adományt!

A PATAKOK EGYESÜLET HÍREI

segítségét, akik megkeresésünkre elvállalták 
a teljes rendezvényre, több falu állomására 
szükséges forró tea elkészítését!
Köszönöm egyesületi tagjaink munkáját a kont-
roll állomás berendezésében, az ide érkezők 
kiszolgálásában, fotó készítésben, „regisztráci-
óban” való közreműködésben. Ismét jól mű-
ködtünk együtt, és elismerésre méltó, hathatós 
segítséget nyújtottunk a zsámbéki „sportbará-
tainknak”. 
  Halász Alexandra természetfotós is részt vett 
ezen az eseményen. Túra blogjában élmények-
kel, fotókkal teli beszámolót készített. Ol-
vassátok el, meglátjátok, kedvet kaptok egy kis 
túrázásra! A fotók fantasztikusak! Ilyen szép 
környezetben élünk!
A cikk itt olvasható: Terep-járó: Évadzáró gya-
logtúra a Nyakason (terep-jaro.blogspot.com)
Ezt a szombati „munkás” napot egy nagyon 
kellemes, jó levegőn töltött összejövetelként 
éltük meg, ahol együtt lehettünk egyesületünk 
tagjaival, illetve a kiváló, sportos futókkal, 
túrázókkal, akiknek teljesítményéhez szívből 
gratulálunk!

Gondolatait lejegyezte: Esztergomi Istvánné
a Patakok Életmód Egyesület tagja 

Novemberben történt

Der Weg –  Ungarndeutsche Zeitreise
társasjáték bemutató a magyarországi 

Németek Házában
A jó hangulat október 20-án garantált
 volt a Magyarországi Németek Házá-
ban, amikor a Zentrum-Programme 
im HdU rendezvénysorozat keretében 
bemutatásra került a Magyarországi 
Németek Országos Önkormányzata 
Der Weg – Ungarndeutsche Zeitreise 
nevű társasjátéka.
   A kvízkérdések izgalmas diskurzusok-
hoz vezethetnek népcsoportunk múltját, 
és jelenét vagy akár jövőjét illetően. 
Továbbá tapasztalatokat, élményeket, 
emlékeket és ismereteket is előhívhatnak 

bennünk.  Bakai Anikó, a perbáli né-
met nemzetiségi önkormányzat képvi-
seletében, Mayerné Aller Rita a Kis-for-
rás Német Nemzetiségi Általános Iskola 
képviseletében részt vett a magyarorszá-
gi németek időutazását bemutató 
előadáson. 
   „Átéltük az ’időutazást’. S megkapta 
önkormányzatunk, iskolánk a mindezt 
bemutató (társas)játék egy példányát 
ingyenesen, mely a német népismereti 
oktatásanyagát gyarapítja iskolánkban. 
Köszönjük a lehetőséget, köszönet az 
ajándékba kapott játékért, az együtt-
létért, az élményért!”

Bakai Anikó és Mayerné Aller Rita

AZ EGYHÁZKÖZSÉG HÍREI

A NÉMET NEMZETISÉGI  ÖNKORMÁNYZAT HÍREI

Ú t i  b e s z á m o l ó 
Először nem nagy bizakodással, de a lelkünk mélyén 

azért reménykedve kezdtünk a régen várt 
őszi kirándulás szervezéséhez. 

Sok-sok munkával, nagyon lelkiismeretesen előkészített (köszönet Bodnárné 
Györgyinek !) kirándulási terv alapján véglegesítettük a programot. 
Külön öröm és kiemelendő, hogy az újonnan klubtaggá váltak is velünk jöt-
tek, nyilván vágyva az élményekre és kíváncsian, mi is történik két nap alatt 
„összezárva ennyi fehérnéppel”. Az utazás alatt, mint az minden alkalommal 
lenni szokott, előre elkészített „okosságokat” és „szépségeket” zúdítottam a 
kedves utazó klubtagság nyakába.
   Irány Pápa, a Kékfestő Múzeum! Annyi csodát láttunk egy helyre igényesen 
kiállítva, hogy alig mertünk hinni a szemünknek. A szépség a textíliákon, a 
tehetség a kivitelezésen és az „agyafúrt” műszaki megoldások mindannyiunk 
tetszését elnyerték.
A remek múzeumlátogatás csak a bevezetője volt a nap második felében elénk 
táruló csodának. Celldömölkön a Szűz Mária Római Katolikus Kegytemplomot 
(Kis-mariacelli búcsújáróhely) csodáltuk meg Kissné Kati idegenvezetésével. 
Minden túlzás nélkül mondhatom, amit láttunk az maga a csoda, de az, hogy 
ezt lelkileg és szellemileg is úgy tudjuk befogadni, hogy az egy életre szóló 

élmény legyen, na ahhoz kellett ő, a „két lábon járó lexikon”, Kati. Felejthetet-
len délután volt. A nap hátralevő óráiban megnéztük a belvárost, megkóstol-
tuk a heted-hét világra szóló krémest. Megállapítottuk, hogy nagyon szép 
rendezett, virágokkal teli a város, ami természetesen minősíti az ott élőket. 
Megérkezve a szálláshelyünkre, mindenki megkapta az előre elkészített 
beosztás szerinti szobatársát és a szobák kulcsát. Remek vacsora, kiváló 
vendéglátás után tért nyugovóra (vagy a kártya asztalhoz!) a társaság.
A kirándulás második napja a fürdőzésé volt. A Vulkán Gyógy- és Élményfürdő 
gyógyvizétől és a ragyogó őszi napsütéstől szinte megfiatalodott a csapat! 
Nagyon jó hangulatban telt az idő és a hazafelé vezető út.
   Sokéves tapasztalat alapján nyugodtan ki merem jelenteni, hogy a bezárt-
ságban töltött hónapok után ez a kirándulás lelki, szellemi és fizikai megú-
julást nyújtott mindannyiunknak. Hálás köszönet a támogatóinknak!

Bajkó Ágnes Klubvezető

A NYUGDÍJAS KLUB HÍREI
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A PERBÁL SC HÍREI

Újoncként a dobogó második fokán telelünk
Sajnos az utolsó őszi bajnoki mérkőzés elmaradt, mert a Mogyoród
FC-ből többen is covid fertőzésben szenvedtek. A hír a meccs kezdete 
előtt pár órával érkezett, így a szövetség kénytelen volt a három 
pontot három-nullás gólaránnyal a Perbál SC javára beírni. 
Ez azt jelenti, hogy ezzel a „győzelemmel” a pontvadászat felénél az 
előkelő második helyet foglaljuk el, ami a tavaszi első fordulóig biz-
tosan így is marad. Nagyon fontos, hogy mindezt újoncként hajtottuk 
végre, igazán büszke lehet mindenki magára!
Szívmelengető látvány lesz minden perbáli karácsonyfa alatt a kép-
zeletbeli dobogón csillogó őszi ezüstérem, szép ajándék ez játékos-
nak, edzőnek, szurkolónak egyaránt. Köszönjük szépen, fiúk! 
   Sok tekintetben igazoltuk a második helyezésünket, hiszen az első 
tizenöt forduló alatt mi szereztük a második legtöbb gólt, 45-öt. Mi 
kaptuk a második legkevesebbet is, 13-at. A perbáli katlanba nem 
győzni járnak az ellenfelek, hiszen ezen az őszön ez senkinek sem 
sikerült a bajnokságban, idegenben is csak mindössze két alkalommal 
kellett mindhárom pontot otthagyni a hazaiaknak.
Az elmaradt mérkőzés ellenére igazán jól érezte magát mindenki ezen 
a szinte tavaszias november végi vasárnapon is. A perbáli játékosok 
kékekre és pirosakra osztották ketté magukat és játszottak egy 
jóízűt. Tétre csak a tizenegyesrúgó verseny ment, hiszen a druk-
kerek összedobtak tizenötezer forintot a győztesnek felajánlva. 
  Az utolsó körre a Paluska-Kutai párharc hozott izgalmakat, de 
Daninak volt hűvösebb a szíve, így övé lett a dicsőség is, pénz is. A 
fő attrakció és látványosság mégsem ez volt, hanem vezetőedzőnk, 
Somogyi Tibor szüleinek kedvessége, akik a Baja közeli Nagyba-
racskáról érkezve arra vállalkoztak, hogy tradicionális bajai halász-
lével vendégelik meg a csapatot és a törzsszurkolókat. 
A főszakács feladatát Tibi édesapja, Tibi bá vállalta magára, épp úgy, 
mint ahogy neves éttermek kérésére is gyakran megteszi. A halászlé 
elkészítése közben, annak rejtelmeiről Tibi bá osztott meg néhány 
évszázados kulisszatitkot a helyiekkel, a szeme épp úgy csillogott 
beszéd közben, mint edző fiának, ha győzni látja tanítványait. 
Az étel nagyon finomra sikeredett, járt hozzá a spéci bajai házitész-
ta, no meg a puha kalács, utána desszertnek. Nagyon köszönjük a 
Somogyi szülőknek, Tibi bának, Gyöngyi néninek a profizmust és a 
kedvességet, fantasztikus volt minden!
Köszönjük a szép őszt, srácok! Folytatás tavasszal.
A Perbál SC vezetősége áldott, békés Karácsonyt kíván minden 

kedves szurkolónknak és egyesületünk minden játékosának!
Kura József

E R E D M É N Y E K

2021.10.30. Szentendre VSE - Perbál SC 0-0
2021.11.07. Perbál SC - PILE-Szántó SE 1-1, (1-0)
2021.11.13. Piliscsabai SE - Perbál SC 3-2, (1-2)

2021.11.21. Perbál SC - Mogyoród FC 3-0, 
játék nélkül, szövetségi határozat értelmében

M A R T Y  M E D  V E T 
Á L L A T O R V O S I  R E N D E L Ő

dr. Marty Kinga

 Hétfő:  09.00-12.00
 Szerda:  16.00-19.00
 Péntek:  09.00-12.00
       16.00-19.00
 Szombat: 09.00-12.00

Perbál, Szabadság utca 7.
+36205182974

www.martymedvet.hu
rendelo@martymedvet.hu
Havonta megújuló kedvezményekkel várom 

a kedves tulajdonosokat és állataikat:
december 31-ig minden nyugtató készítmény 

10% kedvezménnyel vásárolHató meg. 
készüljünk fel a tűzijátékra előre.

SzolgáltatáSaink: VédőoltáSok, Parazita elleneS kezeléSek, 
ambulánS betegellátáS, lágySzerVi műtétek

dietetikai tanácSadáS, bőrgyógyáSzat, allergia VizSgálat, 
VérnyomáS méréS, geriátriai SzűrőcSomagok,FogáSzati, 

SzeméSzeti, FüléSzeti alaPellátáS, állatútleVél kiállítáS

m e g n y í t o t t u n k

INGYENES  JOGI TANÁCSADÁS  PERBÁLON
Tisztelt Perbáliak és Környékbeliek!

Minden szerdán 17 órától ingyenes jogi tanácsadást 
tartok a Közösségi Ház Nyugdíjas klubjában. 
Fókuszban ingatlanok, föld, családi ügyek, 

társasági ügyek, banki, befektetési jogi ügyek. 
Online is elérhető vagyok.
Várok mindenkit szeretettel!

Dr. Krizsai János • 70/3377342 
drkrizsai.janos@gmail.com  • K A S Z :  3 6 0 8 2 4 4 0 2074 Perbál, Ipari Park 4. (Zimbo melle�)Címünk:
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KEDVEZŐ

Benzinkút!
Telefon: 06-26 631-229 06-30 211-1700

Kínálatunkból:
Esz 95-ös benzin, gázolaj
cégeknek üzemanyag ügyfélkártya-program
kenőanyagok, ízzók, gázpalack, üdítő, 
jégkrém, édesség

Irodáinkban előzetes időpont-egyeztetéssel 
várjuk kedves Ügyfeleinket. 

Teljes körű ügyintézés, az értékbecsléstől 
az adásvételi szerződésig! 

Várjuk eladó és kiadó ingatlanok tulajdonosainak ajánlatait 
Budakesziről és környékéről, és a főváros II. és XII. kerületéből.

10 éve a térség ingatlanpiaci szereplőinek 
szolgálatában!

A MIOSZ tagja, az etikus ingatlanos-névjegyzékben regisztrálva.




